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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 28. februar 2022 
          OSNUTEK  
       

ZAPISNIK 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je potekala v sredo, 23. februarja 2022, ob 16.00 uri, v predavalnici CIK Trebnje (II. 
nadstropje), Kidričeva ulica 2, Trebnje, in preko videokonference MS Teams.  

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Matej Breznik (prisoten od 2. točke dalje), Bogdana Brilj, 

Simon Erjavec, Saša Gognjavec, Andrej Jevnikar, dr. Jože Korbar (MS 
Teams), Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž 
Ovnik, Darko Pekolj, Nada Pepelnak, Mateja Povhe (odšla ob 17. uri), 
Vinko Ribič, Miha Sever, Špela Smuk, Branko Veselič in Silvo Zupančič. 

   
Odsotni člani: Franci Kepa (opravičeno) 
  
Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 

• mag. Irena Starič, direktorica Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, Irena Žužek, vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin, vodja Oddelka 
za splošne zadeve, Alenka Mihelič – pripravnica in Andreja Perc, 
referentka 

• Andrej Miklič, predsednik POVK (odšel ob 16.34 uri) 
• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Rok Nose, Dolenjski list   

 
Pri organizaciji in izvedbi seje Občinskega sveta je Občina Trebnje spoštovana priporočila in 
ukrepe NIJZ za zajezitev širjenja okužb z virusom SARS-CoV-2. Obvezno je bilo razkuževanje 
rok, prav tako uporaba zaščitne maske in spoštovanje zadostne medosebne razdalje.  
 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.03 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel z 20. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 19 članov Občinskega sveta.  
  
Člane Občinskega sveta je v nadaljevanju pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
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Ga. Pepelnak je predlagala umik 5. točke: Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans. Razlog je amandma, ki ni 
usklajen z dogovorom, ki je bil dosežen na sestanku svetniških skupin.   
 
Župan je odgovoril, da je bilo potrebno amandma uskladiti do konca. V amandmaju je sedaj 
tudi investicija izgradnje mostu čez Temenico v Trebnjem. S podatki o vrednosti investicije v 
sredo na sestanku svetniških skupin še ni razpolagal. Na sestanku jih je le seznanil z namero 
občine po vključitvi te investicije. S predlaganim amandmajem se izključuje investicijo obnove 
hiše Grmada, saj se namerava ta projekt prijaviti na drug, bolj primeren razpis. V bistvenih 
sestavinah se amandma ni spremenil, je pojasnil.  
 
Ga. Pepelnak je spomnila, da je na sestanku pojasnil, da se projekta Grmada ne bo izločalo, 
saj je že podpisana pogodba o sofinanciranju.  
Župan je odgovoril, da se je sedaj pokazala boljša priložnost, koliko je sigurna pa se ne ve.  
 
Tudi g. Ribič je povedal, da ima podobno dilemo, o kateri je govorila že ga. Pepelnak. Poudaril 
je, da je bilo na sestanku dogovorjeno eno in tega dogovora se ne drži. Dejal je, da niso proti 
mostu, proti cesti tudi ne, ampak proti takemu načinu sprejemanja odločitev. Občina je s 
projektom Grmada kandidirala na razpisu, za kar so določena sredstva zagotovljena in prav 
je, da sredstva za ta namen ostanejo v proračunu.  
 
Župan je odgovoril, da mora biti projekt Grmada končan v letošnjem letu. Glede na obseg 
proračuna in zadolževanja je to problematično. Pri izvajanju proračuna bo potrebno kakšen 
projekt ustaviti, saj je potrebno zagotavljati likvidnost čez leto oz. se bodo projekti izvajali v 
okviru proračunskih možnosti. V sedanjem projektu Grmada je zajeta izključno obnova stavbe, 
same vsebine pa niso zajete, niti ni zajete opreme. Hiša Grmada bi bila obnovljena, ampak 
prazna, je poudaril.  
Pri novem razpisu pa je zajeto vse, največje možno financiranje je do višine 1.660.000 EUR in 
vključuje režim obratovanja, zajet bi bil turistično-kulturni center, ki bi vključeval virtualni muzej, 
katerega ideja je že izdelana. Občina je prejela sklep o sofinanciranju, pogodba o 
sofinanciranju pa še ni podpisana.  
Če ne bi bili uspešni na tem razpisu, pa bo zadeva počakala do kakšnega naslednjega razpisa 
v prihodnosti. Že sedaj je proračun prenapolnjen, pri izvrševanju proračuna bo najverjetneje 
kakšen projekt izpadel, že sedaj je v izvajanju projektov za približno 10 mio EUR. Potrebno je 
skrbeti za likvidnost in spremljati, kakšno bo stanje financ konec leta. Pri projektu obnove hiše 
Grmada ni nobenih kazni oz. sankcij, če od projekta odstopimo.   
 
G. Korbar je povedal, da je prav, da se o točki, ki je na predlaganem dnevnem redu, vsebinsko 
razpravlja v okviru le-te, dnevni red pa naj se v predlagani obliki sprejme.  
 
Ga. Smuk je povedala, da je iz sestanka svetniških skupin prišla vesela, saj je bil dosežen 
kompromis. Dejala je, da so se odpovedali vsem dodatnim amandmajem in se dogovorili za 
vsebino skupnega amandmaja. Zmotil jo je način dogovarjanja, saj se ne drži dogovorjenega.  
 
Župan je v nadaljevanju predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Predlog pooblastila 
županu za potrditev investicijske in druge potrebne dokumentacije v sklopu priprave in 
prijave projekta Turistično družbeni center Grmada Trebnje na napovedani razpis 
Ministrstva za kulturo.  
Gradivo je bilo članom občinskega sveta poslano po elektronski pošti in dano fizično na mizo 
pred sejo Občinskega sveta. 
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Ostali člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega 
dnevnega reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Iz predlaganega dnevnega reda, ki je bil posredovan s sklicem seje, se umakne 5. točka: 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 
2022 – rebalans, ostale točke se ustrezno preštevilčijo.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali:  2 
PROTI so glasovali: 12  

 
 Točka ni bila umaknjena z dnevnega 

reda seje. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Na predlagani dnevni red se kot 16. točko uvrsti točko, ki se glasi: Predlog pooblastila 
županu za potrditev investicijske in druge potrebne dokumentacije v sklopu priprave in 
prijave projekta Turistično družbeni center Grmada Trebnje na napovedani razpis 
Ministrstva za kulturo, ostale točke se ustrezno preštevilčijo.   

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 11 
PROTI so glasovali: 1 

 
 Točka je bila uvrščena na dnevni red 

seje. 
 
Župan je v nadaljevanju na glasovanje dal še naslednji dopolnjeni 
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
- 18. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 24. 11. 2021 
- 19. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 15. 12. 2021 
- 25. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 14. 1. 2022 
- 26. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 9. 2. 2022 

2. Poročilo in predlog za potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta 
Občine Trebnje  

3. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje 
4. Predlog novelacije Investicijskega programa (IP) »Razširitev kapacitet Osnovne 

šole Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2022 – rebalans 
6. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 

2022 
7. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske – skrajšani postopek  
8. Sklep o vodenju projekta ZDRAVE OBČINE / ZDRAVA MESTA 
9. Predlog Sklepa o določitvi Parka likovnih samorastnikov za javno infrastrukturo 

na področju kulture 
10. Predlog za sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 2022 s sklenitvijo 

neposredne pogodbe 
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11. Premoženjsko pravne zadeve:  
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Trebnje 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 720/9  k.o. 

Dobrnič 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 624/5 k.o. 

Medvedje selo 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli 713/11 in 713/9, 

obe k.o. Ševnica 
e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 3348/5 k.o. 

Lukovek 
f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Čatež 
g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Korita in 

k.o. Ponikve 
h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli k.o. Štefan 
i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Medvedje 

selo, k.o. Češnjevek in k.o. Lukovek 
j) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Ponikve, 

k.o. Ševnica in k.o. Lukovek 
k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Knežja 

vas 
l) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1635/4 k.o. Sela pri 

Šumberku 
m) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Stehanja vas – 

naselje Gombišče 
n) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Dobrnič in k.o. 

Knežja vas – naselje Lisec 
o) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Prapreče – naselje 

Martinja vas 
12. Predlog sklepa o seznanitvi s pobudo za oceno ustavnosti in zakonitosti dela 

Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Trebnje 

13. Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim Dokumentom 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt Obnova igrišča in vadišča 
za golf Blato  

14. Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP za projekt 
Vodovod Ječkovec – Zvale – Skrovnica  

15. Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP in IP za 
projekt Dolenje in Gorenje Ponikve: Kanalizacija, rekonstrukcija vodovoda in 
pločnik med naseljema  

16. Predlog pooblastila županu za potrditev investicijske in druge potrebne 
dokumentacije v sklopu priprave in prijave projekta Turistično družbeni center 
Grmada Trebnje na napovedani razpis Ministrstva za kulturo 

17. Odgovori na svetniška vprašanja  
18. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
19. Vprašanja in pobude članov sveta 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Dnevni red je bil sprejet. 
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  
Pregled in potrditev zapisnikov: 
-  18. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 24. 11. 2021 
-  19. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 15. 12. 2021  
-  25. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 14. 1. 2022 
-  26. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 9. 2. 2022 

 
Ga. Pepelnak je podala pripombo na zapisnik 18. redne seje, in sicer se zapisnik dopolni na 
7. strani, v tretjem odstavku 6. točke. Povedala je, da je pod točko razpravljala, in sicer 
vprašanja, ki jih je zastavljala in na podlagi odgovorov, ki jih je dobila, je bilo ugotovljeno, da 
je prišlo do zavestnega sprejema nezakonitega sklepa. Ta razprava se vključi v zapisnik.  
Prav tako je predlagala, da se dopolni zapisnik 19. redne seje, na 13. strani pri 5. točki, kjer je 
povprašala glede zapisnika Sveta javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje. Pomembno je, 
zakaj je spraševala. Doda naj se te štiri stavke.  
 
Ga. Povhe je imela pripombo na zapisnik 18. redne seje, na 11. strani, tretji odstavek, četrta 
vrstica, kjer naj se besedilo »vse je prispevek k eni deinstucionalizaciji« črta.  
V naslednjem stavku: »Verjame, da bo ta del stavbe združeval starostnike, ki so fit, ki ne 
potrebujejo dodatne pomoči pri oskrbi ...« naj se črta besedna zveza: »ki so fit«. 
Na 15. strani, drugi odstavek, četrta vrstica, pa naj se beseda »možnost« nadomesti z besedo 
»zmožnost«. 
 
Navedbe se preveri po magnetogramu in se zapisnik ustrezno popravi.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 24. 11. 2021 se s 
predlaganima spremembama sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 15. 12. 2021 se s 
predlagano dopolnitvijo sprejme in potrdi.  
 

III. Zapisnik 25. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 14. 1. 2022 se 
sprejme in potrdi.  
 

IV. Zapisnik 26. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 9. 2. 2022 se 
sprejme in potrdi.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 
 ZA so glasovali: 17 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo in predlog za potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta 
Občine Trebnje  

 
G. Andrej Miklič, predsednik Posebne občinske volilne komisije (POVK), je podal kratko 
obrazložitev Poročila o ugotovitvi izida glasovanja na nadomestnih volitvah za člana 
občinskega sveta, predstavnika romske skupnosti v Občini Trebnje, z dne 16. 1. 2022. To je 
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bil drugi razpis nadomestnih volitev, saj se na prvih razpisanih nadomestnih volitvah ni bila 
vložena nobena kandidatura.  
Volilna udeležba je bila visoka, in sicer 32,77 %. Kandidat je bil le eden, in sicer Matej Breznik.  
Predsednik POVK je g. Brezniku izrekel čestitke.  
 
G. Longar je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
obravnavala točko in predlagala Občinskemu svetu sprejem vseh predlaganih sklepov.  
 
Župan je povedal, da je vesel, da je Občina dobila predstavnika romske skupnosti v Občinskem 
svetu in da je prisoten na seji. Občina potrebuje komunikacijo z romsko skupnostjo in on je 
povezovalni člen.  
Novemu članu občinskega sveta je izrekel čestitke.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani s Poročilom o ugotovitvi izida 
glasovanja na nadomestnih volitvah za člana občinskega sveta, predstavnika 
romske skupnosti v Občini Trebnje, dne 16. januar 2022. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje nadomestni mandat predstavniku 
romske skupnosti v Občinskem svetu Občine Trebnje Mateju Brezniku, roj. 11. 
11. 1987, stan. Vejar 72, 8210 Trebnje. 
 

III. Nadomestnemu članu se izteče mandat hkrati z iztekom mandata občinskemu 
svetu.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
Župan je novega člana Občinskega sveta povabil, da zasede svoje mesto in mu zaželel 
uspešno delo.  
 
Občinski svet sedaj šteje 21 članov. Na seji pa je prisotnih 20.   
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje 

 
G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja vodil sejo Komisije, je povedal, da je Komisija obravnavala prejete predloge 
kandidatov in predlaga občinskemu svetu, da v Svet Glasbene šole Trebnje imenuje Jana 
Gričarja, Petra Marna in Joži Sinur.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje imenuje v Svet zavoda Glasbena šola Trebnje naslednje 
predstavnike: 

- Jan Gričar, stanujoč Pehanijeva 2, 8210 Trebnje, 
- Peter Marn, stanujoč Dol pri Trebnjem 10, 8210 Trebnje, in 
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- Joži Sinur, stanujoča Simončičeva ulica 3, 8210 Trebnje. 
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog novelacije Investicijskega programa (IP) »Razširitev kapacitet Osnovne šole 
Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas 

 
Uvodno obrazložitev predloga novelacije Investicijskega programa (IP) »Razširitev kapacitet 
Osnovne šole Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas je podala ga. 
Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti.  
Povedala je, da je Občinski svet Občine Trebnje na svoji 2. izredni seji 25. avgusta 2021 potrdil 
PIZ in IP »Razširitev kapacitet Osnovne šole Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja 
Nemška vas«. V vmesnem času je Občina Trebnje z izbranim izvajalcem gradnje podpisala 
gradbeno pogodbo ter z Ministrstvom za izobraževanje, znanost in šport pogodbo o 
sofinanciranju investicije.  
Ocenjena vrednost investicije se je skladno s podpisano gradbeno pogodbo zvišala za več kot 
20 %, zaradi česar je skladno z Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (UEM) potrebna novelacija 
Investicijskega programa (IP). V investicijskem programu se novelira ocenjena vrednost, ki se 
usklajuje s predlagano višino sredstev v predlogu rebalansa proračuna občine ter terminski 
načrt investicije. 
Skupna ocenjena vrednost projekta v prvotnem IP je znašala 4.147.878,84 EUR z DDV v 
tekočih cenah, v noveliranem IP pa znaša 5.973.292,00 EUR z DDV, od česar je bilo 
418.122,70 EUR realiziranih v letih 2019-2021, v letu 2022 je predvidena realizacija v višini 
5.227.672,30 EUR, v letu 2023 pa realizacija v višini 327.497,00 EUR.  
Tudi v noveliranem IP ostaja, da bo Občina Trebnje finančno konstrukcijo zaprla z zunanjim 
virom financiranja ter lastnimi proračunskimi sredstvi. Skladno s podpisano Pogodbo št. 
C3330-22-424074 o sofinanciranju investicije rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška 
vas Občina Trebnje znaša sofinanciranje 1.404.915,01 EUR. Terminski načrt investicije, ki je 
v teku, se posodobi na izvedbo gradnje v letu 2022, opremljanje pa v letu 2023. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrdi novelacijo Investicijskega programa »Razširitev 
kapacitet Osnovne šole Trebnje – rekonstrukcija in dozidava POŠ Dolenja Nemška vas.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklep je bil sprejet. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2022 – rebalans 

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans je podala direktorica Občinske uprave, ga. Starič.  
Povedala je, da nova dejstva in okoliščine, ki se pojavljajo v postopku izvrševanja proračuna, 
zlasti nujnost uskladitve stanja sredstev na računu in finančnih načrtov krajevnih skupnosti z 
dejanskim stanjem sredstev na računu na dan 31. 12. 2021, ter uskladitev prihodkov z 
dinamiko izvajanja projektov in prenos še nekaterih nedokončanih projektov iz leta 2021 v leto 
2022, narekujejo potrebo po ponovni spremembi sprejetega odloka. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlog rebalansa obravnaval in soglasno predlagal Občinskemu svetu, da sprejme predlagani 
rebalans. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da je Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem rebalansa.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da tudi Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem rebalansa.  
 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance, je povedala, da je Odbor gradivo 
obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega rebalansa.  
 
Uvodoma je župan člane Občinskega sveta seznanil, da je vložen amandma št. 1, s 
prvopodpisanim Blažem Ovnikom.   
 
V razpravi je ga. Smuk izpostavila projekt obnove hiše Grmada in dejala, da ni pravi čas, da 
se projekt umika, četudi bo kmalu objavljen drug javni razpis. Imela je pomisleke, da bi si s tem 
naredili škodo. Predlagala je, da se počaka na razpis, predlagani amandma pa se sprejme s 
popravkom, da se projekta obnove hiše Grmada ohrani in posledično poveča zadolžitev.  
 
G. Ribič je povedal, da je že ga. Smuk povedala, da se je potrebno dogovora držati in zato tudi 
on predlaga, da se projekt Grmada ohrani in izpelje.  
 
Župan je predlagal, da se amandma sprejme v predlagani obliki, če pa se slučajno izkaže, da 
se bo povzročila škoda temu projektu, se pa pripravi kratek rebalans, s katerim se projekt 
umesti nazaj v proračun in poveča zadolžitev. Postopki za prijavo na nov razpis že tečejo, 
pripravlja se upravljavski načrt, časa za prijavo bo samo en mesec.  
 
Ga. Smuk je dejala, da se ne bo vedelo, ali je povzročena škoda. Vnaprej Občina ne bo vedela, 
če bo uspešna.  
 
Župan je glede na razpravo podal ustni amandma župana na amandma št. 1 in ga povzel.  
Amandma župana na vloženi amandma št. 1 je priloga tega zapisnika.  
 
G. Ovnik je predlagal, da se seja prekine za 5 minut in se za vloženi amandma št. 1 pobere 
podpise vseh članov Občinskega sveta.  
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G. Erjavec je v nadaljevanju povprašal glede faktorja G za financiranje krajevnih skupnosti, 
zakaj ostane 90 in ne 100. Župan je odgovoril, da ni kje vzeti sredstev.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Sprejme se vloženi Amandma št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans, s prvopodpisanim Blažem 
Ovnikom.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Sprejme se vloženi Amandma župana na Amandma št. 1 k predlogu Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans. 
 

 
 

 
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednja  
SKLEP-a: 

I. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2022 – rebalans, z upoštevanjem sprejetega Amandmaja št. 1 k 
predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2022 – rebalans in sprejetega Amandmaja župana na Amandma 
št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans.  

 
II. Sprejme se Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2022 – rebalans, z 

upoštevanjem sprejetega Amandmaja št. 1 k predlogu Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans in 
sprejetega Amandmaja župana na Amandma št. 1 k predlogu Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – 
rebalans.  

 
 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 
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ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2022 

 
Kratko obrazložitev predloga Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za 
leto 2022 je podala pripravnica, ga. Mihelič.  
Povedala je, da je podan predlog za sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2022 - Rebalans I, ki obsega spremembo sredstev na 
postavkah glede nakupov zemljišč: 16030 in 19011 ter na postavkah na prihodkovni strani 
(7221 in 7200), zato je potrebno uskladiti tudi Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Trebnje za leto 2022.  
Ker gre za obširnejše spremembe Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem, se podaja 
predlog za sprejem novega načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
S predlaganim Načrtom ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2022 
se povečujejo sredstva tako na odhodkovni ravni kot tudi na prihodkovni ravni.  
Povečujejo se sredstva na postavki nakup stavbnih zemljišč 16030 od planiranih 310.000,00 
EUR, na 767.000,00 EUR, prav tako se povečujejo sredstva na postavki 19011 za nakup 
zemljišč za potrebe šolstva od planiranih 50.000,00 EUR na 136.920,00 EUR.  
Povečuje se tudi plan prihodkov od prodaje stavbnih zemljišč 7221 od 500.000,00 EUR na 
600.000,00 EUR in dodaja se plan prihodkov od prodaje prostorov 7200 v višini 6.000,00 EUR. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 
2022, ki je sestavni del tega sklepa, in obsega načrt pridobivanja nepremičnega 
premoženja in načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem.  
 

II. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2022 začne 
veljati z dnem uveljavitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – rebalans.  
 

III. Z dnem uveljavitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2022 
preneha veljati Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za 
leto 2022, ki je bil sprejet na 15. redni seji OS Občine Trebnje dne 10. 3. 2021.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 
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K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 
Dolenjske – skrajšani postopek  

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podal vodja Oddelka za splošne zadeve, g. 
Koračin, in povedal, da je Državni zbor Republike Slovenije 22. 12. 2021 sprejel Zakon o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o financiranju občin (Uradni list RS, št. 207/21; v 
nadaljevanju: ZFO-1D). Z uveljavitvijo ZFO-1D se v 26. členu Zakona o financiranju občin 
razširja nabor nalog, ki jih lahko upravljajo skupne občinske uprave, in sicer se dodaja področje 
informatike. 
Skupna občinska uprava občin Dolenjske, katere ustanoviteljice so Mestna občina Novo 
mesto, Občina Straža, Občina Trebnje, Občina Mirna in Občina Mokronog - Trebelno, deluje 
od 1. 1. 2020 dalje. Veljavni ustanovitveni akt skupne občinske uprave je bil sprejet pred 
uveljavitvijo ZFO-1D, zato se s sedaj predlagano dopolnitvijo le-tega v 2. členu dodaja nova 
12. alineja – področje informatike.  
Predlaga se sprejem Odloka po skrajšanem postopku, ker gre za uskladitev odloka z novelo 
zakona in manj zahtevno dopolnitev.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem Odloka po skrajšanem postopku.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o 
ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske po skrajšanem postopku.  
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 
Skupne občinske uprave občin Dolenjske.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sklep o vodenju projekta ZDRAVE OBČINE / ZDRAVA MESTA 

 
Uvodno obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene 
in gospodarske dejavnosti.  
Povedala je, da je Projekt »Zdrave občine/zdrava mesta« 30 let izvajalo Društvo za zdravje in 
sožitje v družinah Trebnje. V letu 2022 je društvo prenehalo obstajati, zato je bila podana 
pobuda Projektnega sveta zdrave občine, da izvajanje programa nadaljuje Center za 
izobraževanje in kulturo Trebnje, ki je skupni zavod štirih občin in opravlja dejavnost 
izobraževanja odraslih in drugih programov. 
Program se trenutno izvaja na območju treh občin (v preteklosti je bila vključena tudi občina 
Šentrupert). Zajema tri redne programe, ki se že dolgoletno izvajajo (Terapevtska skupina za 
pomoč osebam z odvisnostjo od alkohola, Svetovalnica Srečanje – zasvojenost, Zdrava 
družina) in program, ki pokrita aktualno tematiko v družbi.  
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V projektnem svetu sodelujejo župani, predstavniki ravnateljev osnovnih šol, predstavnik 
Centra za socialno delo Dolenjske in Bele krajine, Enota Trebnje, Zdravstvenega doma 
Trebnje in Centra za krepitev zdravja Trebnje, Nacionalnega inštituta za javno zdravje Novo 
mesto ter predstavniki vključenih občin in koordinator.  
Na projektnem svetu se vsakoletno potrdi program dela in poročilo o izvajanju. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep, da se za vodenje in izvajanje projekta 
ZDRAVE OBČINE / ZDRAVA MESTA pooblasti Center za izobraževanje in kulturo 
Trebnje. 
S Centrom za izobraževanje in kulturo Trebnje se sklene pogodba in zagotovi 
sofinanciranje po programu, ki ga potrdi Projektni svet Zdrave občine.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o določitvi Parka likovnih samorastnikov za javno infrastrukturo na 
področju kulture 

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti.  
Povedala je, da nepremičnine in oprema, ki so v javni lasti in so namenjene kulturi sestavljajo 
javno kulturno infrastrukturo. Z razglasitvijo nepremičnine za javno infrastrukturo na področju 
kulture se predvsem zavaruje in ohrani namembnost kulturnih prostorov. 
Ploščad je bila zgrajena z namenom zagotavljanja zunanjega prireditvenega prostora. 
Uporablja za izvedbo najrazličnejših prireditev v vseh letnih časih. Primerno urejen in 
opremljen zunanji prireditveni prostor se je izkazal za posebno pomembnega in potrebnega v 
času epidemije. 
V lanskem letu je Občinski svet Občine Trebnje sprejel sklep, da se ploščad poimenuje »Park 
likovnih samorastnikov«. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi Parka likovnih samorastnikov 
za javno infrastrukturo na področju kulture.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
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PROTI so glasovali: nihče 
 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 2022 s sklenitvijo 
neposredne pogodbe 

 
Ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da je 
Kolesarski klub Adria Mobil na Občino Trebnje naslovil vlogo za sofinanciranje Kolesarske 
dirke po Sloveniji, ki se bo odvijala od 15. 6. 2022 do 19. 6. 2022.  
Paket sponzorstva zajema:  
- prihod kolesarske karavane v občino Trebnje,  
- predstavitev ene interesne točke v Trebnjem s podpisom v prenosu v živo v trajanju 10 do 15 
sekund na Eurosportu in RTVSLO,  
- predstavitev občine Trebnje v biltenu prireditve (1/2 A4 format). Organizator bo natisnil cca 
2.500 izvodov biltena, ki se bodo delili gledalcem,  
- predstavitev občine Trebnje in lokalne turistične ponudbe na uradni spletni strani dirke.  
Občina Trebnje v sofinanciranju tega projekta vidi tudi priložnost za promocijo svojega 
zdravega in neokrnjenega okolja ter lokalne gostinske in turistične ponudbe. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 
2022, v višini 5.000,00 EUR (brez DDV) oziroma 6.100,00 EUR (z DDV).  
Sredstva se zagotovijo s sklenitvijo neposredne pogodbe z organizatorjem dirke, 
Kolesarskim klubom Adria Mobil.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve:  

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Trebnje 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 720/9  k.o. Dobrnič 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 624/5 k.o. Medvedje selo 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli 713/11 in 713/9, obe k.o. 

Ševnica 
e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 3348/5 k.o. Lukovek 
f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Čatež 
g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Korita in k.o. Ponikve 
h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli k.o. Štefan 
i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Medvedje selo, k.o. 

Češnjevek in k.o. Lukovek 
j) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Ponikve, k.o. Ševnica 

in k.o. Lukovek 
k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Knežja vas 
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l) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1635/4 k.o. Sela pri Šumberku 
m) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Stehanja vas – naselje Gombišče 
n) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Dobrnič in k.o. Knežja vas – naselje 

Lisec 
o) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Prapreče – naselje Martinja vas 

 
Podrobno obrazložitev predlogov v premoženjskopravnih zadevah je podala pripravnica, ga. 
Mihelič.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganih sklepov.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča: 
699/2, 700/4, 701/4, 512/10, 519/10, 512/2 in 518/19, vse k.o. 1422 Trebnje. Sklep o 
pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 

 
II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 720/9  

k.o. Dobrnič. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 624/5 

k.o. Medvedje selo. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se 
v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita  zemljišči 

713/11 in 713/9, obe k.o. Ševnica. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 3348/5 

k.o. Lukovek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
VI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča 

503/2, 485/2 in 514/2, vse k.o. Čatež. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
VII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča 

267/1 k.o. Korita ter 1234/188, 877/5 in 885/2, vsa k.o. Ponikve. Sklep o pridobitvi 
statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
VIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišči 178/2 

in 180/4, obe k.o. Štefan. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega 
pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
IX. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča 

641/4 k.o. Medvedje selo, 1123/6 in 1123/3 k.o. Češnjevek ter 3355/2 in 3348/7 k.o. 
Lukovek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 
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X. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča 
473/9 k.o. Ponikve, 249/7, 281/2, 280/5, 280/6, 280/7, vse k.o. Ševnica in 2649/8 k.o. 
Lukovek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
XI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča 

1598/2, 1598/5 in 1599/6 k.o. Knežja vas. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 
XII. Status javnega dobra za parcelo št. 1635/4 k.o. Sela pri Šumberku se ukine. Sklep 

o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

XIII. Status javnega dobra za parcelo št. 927/17 k.o. Stehanja vas se ukine. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 
XIV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 

495/3, 536/3, 493/1, 489/1, 496/1, 497/2 in 581/5, vse k.o. Stehanja vas. Sklep o 
pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 

 
XV. Status javnega dobra za parceli št. 1441/2 k.o. Dobrnič in 2782/9 k.o. Knežja vas se 

ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in 
vsebini. 

 
XVI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 

557/4, 558/2, 562/3, 557/5, 2606/6, 2611/3 in 2611/2, vse k.o. Knežja vas. Sklep o 
pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 

 
XVII. Status javnega dobra za parcele št. 839/14, 839/12, 839/10, 840/3 in 839/18, vse k.o. 

Prapreče se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini. 

XVIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobijo parcele št. 
560/15, 560/16, 560/17, 640/6, 640/5, 662/4 in 662/6, vse k.o. Prapreče. Sklep o 
pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog sklepa o seznanitvi s pobudo za oceno ustavnosti in zakonitosti dela Odloka 
o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Občine Trebnje 
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Podrobno obrazložitev predlaganega gradiva je podal g. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, 
prostor in infrastrukturo. Povedal je, da je Ustavno sodišče Republike Slovenije na Občinski 
svet naslovilo dopis št. U-I-148/19-5 z dne 6.1.2022, ki ga je Občina Trebnje prejela 11. 1. 
2022, v zvezi s pobudo za oceno ustavnosti in zakonitosti Odloka o drugih spremembah in 
dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 72/18) 
v delu, ki spreminja namensko rabo zemljišča parc. št. 714 k.o. 1419 Ponikve iz delno 
stavbnega in delno kmetijskega zemljišča v izključno kmetijsko zemljišče. 
V okviru pripomb na podatke iz javne razgrnitve odmere nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča na območju Občine Trebnje za nezazidano stavbno zemljišče, je bila dana pobuda 
za spremembo namenske rabe zemljišča, ki je bila vključena v postopek sprememb in 
dopolnitev Občinskega prostorskega načrta. Namembnost zemljišča, ki je bilo delno kmetijsko 
in delno stavbno zemljišče, je bila spremenjena v celoti v kmetijsko zemljišče, s tem pa 
ugodeno stranki, da ni več plačevala nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in se z njim seznanil.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z vložitvijo pobude za oceno ustavnosti in 
zakonitosti dela Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 72/18).   

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim Dokumentom 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt Obnova igrišča in vadišča za 
golf Blato  

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti.  
Povedala je, da je Občinski svet Občine Trebnje na svoji 18. redni seji z dne 24. 11. 2021 
pooblastil župana Občine Trebnje Alojzij Kastelica, da za potrebe prijave projekta Obnova 
igrišča in vadišča za golf Blato na javni razpis Fundacije za šport za sofinanciranje gradnje 
športnih objektov in površin za šport v naravi v letih 2022 in 2023, potrdi investicijsko 
dokumentacijo skladno z Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske 
dokumentacije na področju javnih financ za imenovani projekt.  
Skladno s potrjenim dokumentom identifikacije investicijskega projekta bo šlo pri obnovi igrišča 
in vadišča za golf Trebnje za vzdrževalna dela in nakup opreme, za katera gradbeno dovoljenje 
ni potrebno.  
Skladno z DIIP bo potrebno vse obstoječe umetne zelenice, ki so del igrišča P&P, zamenjati, 
ker zgolj pogojno zadostujejo za uporabo na igrišču. Pozna se starost materiala, ki je star več 
kot 25 let in je že na marsikaterem delu dotrajan. Hkrati umetna trava, ki je bila uporabljena pri 
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namestitvi, ni bila namenska za uporabo na golf igriščih, temveč za tenis. Obstoječe zelenice 
so tudi razmeroma skromnih dimenzij – v povprečju približno 80 m².  
Sedaj je igrišče in vadišče Blato v stanju, ki ne omogoča enakovrednih pogojev za vse igralce, 
podlaga ni enaka na vseh zelenicah. P&P igrišče sedaj ne dosega potrebnih standardov za 
nadaljnji razvoj P&P oz. golfa v tamkajšnjem okolju. Prav tako ne dosega standardov, ki jih 
narekujejo slovenska P&P zveza ter mednarodno združenje zvez FIPPA za organiziranje 
dogodkov na višjem nivoju. 
 
Cilj investicije je obnova igrišča in vadišča Blato, ki obsega:  
- odstranitev obstoječih umetnih zelenic,  
- pripravo podlage za namestitev 6 novih umetnih golf zelenic,  
- dobavo in vgradnjo opreme (golf vložki, palice za označbo lukenj, pokrovčki za vložke),  
- dobavo in montažo 6 umetnih golf zelenic skupne površine 900 m²,  
- dobavo kremenovega peska.  
 
Ocenjena vrednost izvedbenih del skladno z DIIP znaša 60.745,44 EUR brez DDV oziroma 
74.109,44 EUR z DDV.  
Izvedba projekta se predvideva v letu 2023, od maja do avgusta.  
Sredstva za gradnjo športnih objektov in površin za šport v naravi, ki jih namenja fundacija, 
lahko pri malih investicijah, katerih predračunska vrednost ne presega 62.500 eurov brez 
davka na dodano vrednost, predstavljajo največ 50 % predračunske vrednosti celotne 
investicije, kar v danem primeru pomeni sofinanciranje investicije v višini 37.054,72 EUR, saj 
so vsi stroški investicije, vključno z DDV, upravičeni. Delež Občine Trebnje znaša 37.054,72 
EUR z DDV. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjenim Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za projekt Obnova igrišča in vadišča za golf Blato.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP za projekt 
Vodovod Ječkovec – Zvale – Skrovnica  

 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal g. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in 
infrastrukturo.  
Povedal je, da je Občinski svet Občine Trebnje na svoji 25. dopisni seji z dne 14. 1. 2022 
pooblastil župana Občine Trebnje Alojzij Kastelica, da za potrebe prijave projekta Vodovod 
Ječkovec–Zvale–Skrovnica na javni razpis za dodelitev sredstev: Investicije v vodovodne 
sisteme, ki oskrbujejo manj kot 10.000 prebivalcev« (C1 K3 II) - Načrt za okrevanje in 
odpornost Ministrstva za okolje in prostor, potrdi investicijsko dokumentacijo skladno z Uredbo 
o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih 
financ za imenovani projekt. 
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Ocenjena vrednost investicije skladno s potrjeno investicijsko dokumentacijo znaša 
300.175,46 EUR brez DDV oziroma 300.703,46 EUR z DDV.  
DDV za okoljsko infrastrukturo je povračljiv in ni del investicije.  
Na podlagi navedenega višina sofinanciranja iz Sklada za okrevanje in odpornost znaša 
148.665,23 EUR, lastni delež Občine Trebnje pa 152.038,23 EUR. 
 
Izvedba projekta se predvideva v letu 2022, od februarja do julija. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da se je Odbor 
seznanil s predlaganim gradivom.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjenim Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta Vodovod Ječkovec – Zvale – Skrovnica.   

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP in IP za 
projekt Dolenje in Gorenje Ponikve: Kanalizacija, rekonstrukcija vodovoda in pločnik 
med naseljema  

 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal g. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in 
infrastrukturo.  
Povedal je, da je Občinski svet Občine Trebnje na svoji 25. dopisni seji z dne 14. 1. 2022 
pooblastil župana Občine Trebnje Alojzij Kastelica, da za potrebe prijave projekta Dolenje in 
Gorenje Ponikve: Kanalizacija, rekonstrukcija vodovoda in pločnik med naseljema na javni 
razpis za dodelitev sredstev: Investicije v sisteme odvajanja in čiščenja odpadne vode, ki ležijo 
na manjših aglomeracijah od 2.000 PE« (C1 K3 IH) - Načrt za okrevanje in odpornost 
Ministrstva za okolje in prostor, potrdi investicijsko dokumentacijo skladno z Uredbo o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ za 
imenovani projekt. 
 
Ocenjena vrednost investicije skladno s potrjeno investicijsko dokumentacijo DIIP in IP znaša 
1.181.337,86 EUR brez DDV oziroma 1.293.548,10 EUR z DDV.  
DDV za okoljsko infrastrukturo je povračljiv in ni del investicije.  
 
Upravičeni stroški projekta skladno z investicijsko dokumentacijo znašajo 496.597,16 EUR, 
kar pomeni, da višina sofinanciranja znaša 248.298,58 EUR, Občina Trebnje pa bo iz 
proračuna zagotavljala sredstva v višini 1.045.249,52 EUR. 
 
Izvedba projekta se predvideva v letu 2022. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da se je Odbor 
seznanil s predlaganim gradivom.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjeno investicijsko dokumentacijo 
Dokumentom identifikacije investicijskega projekta in Investicijskim programom 
Dolenje in Gorenje Ponikve: Kanalizacija, rekonstrukcija vodovoda in pločnik med 
naseljema. 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županu za potrditev investicijske in druge potrebne 
dokumentacije v sklopu priprave in prijave projekta Turistično družbeni center 
Grmada Trebnje na napovedani razpis Ministrstva za kulturo 

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 
dejavnosti. 
Povedala je, da Občina Trebnje v letu 2021 s prijavo projekta Obnova hiše Goliev trg 7 – objekt 
»Grmada« na javni razpis za izbor kulturnih projektov na področju nepremične kulturne 
dediščine, ki jih bo v letih 2021–2022 sofinancirala Republika Slovenija (JPR2-SVP-2021-22) 
pridobila sofinanciranje v višini 200.000,00 EUR, se le-ta nanaša zgolj na obnovo objekta 
Grmade (brez opreme in vnosa vsebin), delež sofinanciranja investicije v ocenjeni vrednosti 
na 808.459,98 EUR z DDV pa je tako le 24,74 %.   
 
Občina namerava s projektom Turistično družbeni center Grmada Trebnje, ki vključuje tako 
celotno obnovo objekta Grmade v ocenjeni vrednosti 808.459,98 EUR z DDV kot tudi celotno 
opremljanje in vnos vsebin v objekt Grmada (izdelava podrobnega načrta upravljanja oziroma 
programa dela oz. upravljanja za pet (5) let, ki bo vključeval tudi turistične vsebine) na 
najavljeni Javni razpis za sofinanciranje projektov trajnostne obnove in oživljanja kulturnih 
spomenikov v lasti občin ter vključevanje kulturnih doživetij v slovenski turizem, ki bo 
predvidoma objavljen 4. marca 2022 in bo odprt do 4. aprila 2022.  
Predmet javnega razpisa bo sofinanciranje projektov obnove in oživljanja kulturnih spomenikov 
v lasti občin, ki bodo poleg investicij v obnovo vključevali tudi aktivnosti za povezovanje in 
oplemenitenje turistične ponudbe z uporabo informacijsko-komunikacijskih tehnologij za 
promoviranje in interpretacijo kulturne dediščine.  
Projekti se bodo morali zaključiti najpozneje do 31. decembra 2025. 
 
Kot pri večini drugih razpisov bo pogoj za popolno vlogo tudi predložitev ustrezne stopnje 
potrjene investicijske dokumentacije, kar je v tem primeru novelacija investicijskega programa 
Obnova hiše Goliev trg 7 – objekt »Grmada«, ki se bo po novem predvidoma imenovala 
novelacija investicijskega programa za projekt Turistično družbeni center Grmada Trebnje ter 
drugih zahtevanih dokumentov.  
Ocenjena vrednost izvedbenih del obnove skladno s predhodno potrjenim IP Obnova hiše 
Goliev trg 7 – objekt »Grmada« znaša 662.672,11 EUR brez DDV oziroma 808.459,98 EUR z 
DDV v tekočih cenah. Predvideva se, da bo za opremljanje in vnos vsebin potrebnih dodatnih 
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700.000,00 EUR z DDV. Skupna ocenjena vrednost bo torej znašala okoli 1.508.459,98 EUR 
z DDV. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje Alojzija Kastelica za 
potrditev investicijske dokumentacije skladno z Uredbo o enotni metodologiji za 
pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ in druge 
potrebne dokumentacije za prijavo projekta Turistično družbeni center Grmada Trebnje 
na najavljeni javni razpis za sofinanciranje projektov trajnostne obnove in oživljanja 
kulturnih spomenikov v lasti občin ter vključevanje kulturnih doživetij v slovenski 
turizem Ministrstva za kulturo. Župan na prvi naslednji seji s potrjeno investicijsko 
dokumentacijo seznani Občinski svet. 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
G. Lobe se je zahvalil za posredovan odgovor v zvezi z variantnimi rešitvami glede pešpoti na 
Studenec ter projektno dokumentacijo za rekonstrukcijo ceste in gradnjo pločnika od Rimske 
ceste do Studenca.  
Povprašal je še kako daleč je projekt. Projektna dokumentacija je pripravljena, naslednja faza 
je umestitev v proračun in pridobiti še štiri soglasja.  
 
Župan je odgovoril, da je potrebno pridobiti soglasja lastnikov pred začetkom izdelave 
dokumentacije. G. Lobe je povedal, da je potrebno pridobiti še štiri soglasja lastnikov, saj so 
lastniki izrecno zahtevali pogovor z županom.  
 
Župan je povedal, da gre v delu za krajevno cesto, da se mora zelo aktivno v to vključiti tudi 
krajevna skupnost. Teze in financiranje je potrebno načrtovati skupaj z Občino.  
Krajevna skupnost mora sredstva nameniti tudi za prometno infrastrukturo, je še dodal.  
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 20. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej organov javnih zavodov:   

- Zapisnik 13. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 15. 2. 
2022 

- Zapisnik 20. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 16. 2. 
2022 

- Zapisnik 10. seje Odbora za proračun in finance z dne 16. 2. 2022 
- Zapisnik 12. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 15. 

2. 2022 
- Zapisnik 12. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo z dne 16. 2. 2022 
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- Končno poročilo o opravljenem nadzoru porabe proračunskih sredstev Krajevne 
skupnosti Račje selo v letu 2020 

- Osnutek poročila o opravljenem nadzoru porabe proračunskih sredstev Krajevne 
skupnosti Šentlovrenc v letu 2020 

- Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2021 
- Poročilo o porabi sredstev Nadzornega odbora za leto 2021 
- Poročilo o opravljenem nadzoru poraba proračunskih sredstev na podprogramu 

19069003 Štipendije v letu 2020 
- Letni program dela Nadzornega odbora za leto 2022 
- Zapisnik 4. seje Multidisciplinarnega aktiva za integracijo pripadnikov romske skupnosti 

v Občini Trebnje 
 
Ga. Pepelnak je povprašala glede zapisnika seje Sveta javnega zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje.  
 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Jevnikar je podal pobudo glede spremembe parkirnega režima. Predlagal je prestavitev 
parkomata v Starem trgu, saj tam nima smisla, da je postavljen, ker tam nihče več ne parkira.  
 
Župan je odgovoril, da temu predlogu nasprotuje. Občinski svet je sprejel pravne podlage z 
namenom, da se uredi mirujoči promet in vzpostavi drugačen parkirni režim. Najverjetneje bo 
v prihodnosti potrebno Odlok o ureditvi mirujočega prometa v Občini Trebnje spremeniti, saj 
se je v tem obdobju pokazalo nekaj potreb po spremembah. Bistvo je, da bo parkomatov 
čedalje več, saj je tudi avtomobilov in prebivalcev vsak dan več. Center mesta, ki ni zapolnjen 
z avtomobili, izgleda lepše. Tudi druge dele mesta bo potrebno urediti, je še povedal.   
 
G. Lobe je podal pobudo glede vasi Studenec in Pristava. Tu se veliko gradi, pojavlja pa se 
problem pri težki gradbeni mehanizaciji, ki se vozi do gradbišča. Težave predstavlja škoda, ki 
se nastaja na obstoječi cesti, ob kateri živijo krajani. Poziva Občino, da poskrbi za neko 
gradbeno cesto. Primerno cesto, ki bo predstavljala dostop vsem tem investitorjem. Potrebno 
je najti rešitev in jo realizirati, saj je bilo že večkrat poudarjeno, da je cesta nevarna in 
neprimerna.  
 
Župan je odgovoril, da je Občinski svet sprejel akt, ki omogoča gradnjo na tem območju, zato 
je potrebno ljudem to tudi omogočiti. Podan predlog bi moral obravnavati Svet za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu, pregledati situacijo in ugotoviti možne rešitve oziroma predlagati 
ukrepe, ki nikakor niso zapiranje.  
Studenec bo počasi postal urbana, zazidana cona. Kmetijstvo ima otežene pogoje. To je 
urbanizem, ki je bil sprejet, ki so ga pretekli in sedanji odločevalci sprejemali. Trebnje se širi, 
vedno so težave s priseljevanjem. Če tega ne bomo dovolili, bomo obstali na nekem nivoju.  
 
Ga. Smuk je povprašala glede DIIP-a za nogometno igrišče na Cvibljah. Kako daleč je 
pripravljena dokumentacija? 
 
Ga. Žužek je odgovorila, da se je pripravljala dokumentacija za pridobitev gradbenega 
dovoljenja.  
 
Ga. Smuk je podala pobudo in povedala, da je v rebalansu zagotovljenih 25.000 EUR za 
upravljanje Športnega parka Trebnje. Na njeno zastavljeno vprašanje na Odboru je bil podan 
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odgovor, da Komunala ni bila uspešna na razpisu za javna dela in sedaj mora Občina 
zagotavljati enoletno bruto plačo.  
V naslednjem tednu bodo zimske počitnice, otroci se morajo gibati in pravilno bi bilo, da 
obratuje tudi drsališče. Da je nekdo tam za izposojo drsalk, da se povabi otroke izza 
računalnikov.  
V nadaljevanju se je navezala na dopis glede konta, na katerem so načrtovana sredstva za 
obnovo kapelice. Bila je vesela, ko je po dolgih letih videla, da so zagotovljena sredstva za 
izgradnjo otroškega igrišča, pa se je izkazalo, da gre za obnovo kapelice. Meni, da bi to morali 
uskladiti, ampak je sedaj ostalo tako, kot je. Kapelica je kulturna dediščina, ne objekt za 
rekreacijo.  
 
V lanskem letu se je razpravljalo, bil je sprejet tudi sklep, da se odpre vrtčevska igrišča zaradi 
kroničnega pomanjkanja otroških igrišč v mestu Trebnje. Trebnje se širi, mladi se priseljujejo, 
otrok je veliko. Tisti sklep ni bil upoštevan. Razpravljalo se je in dogovorilo, da se naredi 
strateški načrt, da se vsako leto začne urejati igrišča po Trebnjem.  
Predlagala je, da se vsako leto pripravi vsaj en DIIP za ureditev igrišča. To naj se predvidi pri 
naslednji pripravi rebalansa, izgradnja oz. umestitev enega manjšega igrišča v tem letu.  
 
Župan je odgovoril, da je ga. Stegenšek, ravnateljica Vrtca Mavrica Trebnje, poslala dopis z 
utemeljitvijo, da nasprotujejo odprtju vrtčevskih igrišč v popoldanskem času.  
 
Ga. Smuk je povedala, da drugačnega odgovora od ravnateljice tudi ni pričakovala, še 
posebej, ker ni Trebanjka, je dejala.  
Igrišče bi bilo odprto od 16. do 19. ure. Tudi sredstva so bila zagotovljena v višini 7.000,00 
EUR, da bi ravnateljica lahko plačala nekoga, ki bi poskrbel, da se zvečer igrišče zaklene.  
 
Župan je odgovoril, da se strinja, da je v Trebnjem potrebno še kakšno otroško igrišče. Sedaj 
imamo Jurčkov gozd, tudi pri DSO imamo urejeno igrišče. Pri blokih, kjer je veliko zemljišče, 
bi lahko uredili še kakšno igrišče za otroke.  
 
G. Pekolj je dodal, da je to igrišče odprto vsak dan do 19., včasih celo do 20. ure, razen soboto 
in nedeljo. V poletnem času je na igrišču kup steklenic, igel, pločevink… Nova ograja pri CIK-
u je odlomljena oz. odrezana. Predlagal je, da se igrišče pri glavnem vrtcu pusti pri miru, dokler 
je še vsaj v takem stanju, kot je sedaj.  
 
Ga. Smuk je dejala, da govori o petletnih otrocih v popoldanskem času in ne o najstnikih.  
 
G. Korbar je dodal, da je sedaj, ko je več časa doma, kot sosed tudi prostovoljni »varuh igrišča« 
pri vrtcu. Ni se strinjal z go. Smuk, to igrišče je zaklenjeno in ni dostopno. V poletnem in 
jesenskem času se tudi podnevi dogaja, da prihajajo najstniki in se obešajo po igralih, ki so 
narejena za predšolske otroke in so narejena za težo 20-30 kg. Sam si je že vzel pravico in jih 
nekajkrat pozval, da igrišče zapustijo. Kadar vidi, da gre skupina najstnikov s steklenicami na 
igrišče, kjer jih razbija in kjer se bodo zjutraj igrali otroci, se čuti dolžnega, da to stori.  
Strinjal se je z možnostjo, da se ta igrišča odprejo, ampak potem je potrebno zagotoviti, da bo 
nekdo to ves čas nadziral in, če se bo delal nered, tudi ukrepal. Nadzirati bo potrebno tudi to, 
da se ne bo en 80 ali 100 kg mladenič obešal in plezal po napravah, ki so narejene za 15 -20 
kg težke predšolske otroke. Strinjal se je, da je pomanjkanje tovrstnih površin. Po drugi strani 
pa je potrebno pogledati prioritete občine.  
Dodal je, da je g. Lobe ravnokar povedal, da je ponekod ogrožena prometna varnost. 
Ugotovljeno je bilo, da je ogrožena varnost zaradi mosta čez reko Temenico. Mnenja je, da 
imajo tovrstni projekti prednost. 
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G. Veselič se je navezal na stavek ge. Smuk, ki je dejala, da če bi bila ravnateljica iz Občine 
Trebnje, bi verjetno imela drug pogled.  
Dejal je, da glavnina direktorjev in ravnateljev ni iz Občine Trebnje. V bodoče bo potrebno tudi 
na to zadevo bolj gledati. Ne misli, da ne delajo dobro, prepričan pa je, da bi domačini na 
marsikatero zadevo drugače gledali.  
 
Župan je odgovoril, da Občinski svet o tem ne odloča, komisije in organi, ki sodelujejo v izbirnih 
postopkih, pa morajo primerjati oz. izbrati ustrezne kandidate. V preteklosti je bilo nekaj 
kandidatov iz Občine Trebnje, na primer ga. Korbar, ko je kandidirala za ravnateljico, pa je bil 
Občinski svet proti, je še dodal.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:54 uri.       
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